
 

 
 

 

 

Referat fra styremøte på Sørlandets Travpark 1. februar 2012 

 

Til stede: Willy Salvesen, Gustav Larsen, Trygve Holtebekk, Olav Inge Beisland, Elin Gumpen, 

Thorbjørn Skår og John Arne Degnes. 

 

 

Sak 01/12 DU-søknader 

Det har kommet inn fire DU-søknader, og styret vedtok følgende prioritering: 

 

1. Åmli 

2. Grimstad og omegn 

3. Eiken og omegn 

4. Kristiansand og omegn 

 

Sak 02/12 Ungdomsløp 

Det er ønske om å arrangere ungdomsløp på Sørlandets Travpark inntil en eventuell serie kommer 

på plass. 

 

Vedtak: Det skal arbeides for å gjennomføre tre løp for Agder-kusker i perioden april-juli, og det 

skal undersøkes mulighetene for å ha det ene i monté. Agder Travforbund dekker mellomlegg i 

premier slik at førstepremien blir 20 000 kroner, samt breddepremiering 2 000 kroner til alle som 

fullfører. Forbundet dekker også gavepremie verdi kr 500 til seirende kusk i hvert av løpene. 

 

Sak 03/11 Eventuelt 

Det er etterspørsel etter «Slå på sko»-kurs. Tas opp igjen på vårparten. 

 

På anlegget til Arendal og omegn er det et skilt om at det kun er til bruk for medlemmer i klubben 

og Froland Rideklubb. Styret påpeker at anlegget skal være åpent for alle DNT-medlemmer. 

Klubben er orientert. 

 

For å støtte den nyoppstartede travskolen på Sørlandets Travpark er forbundets ponni Tell lånt bort, 

og Izor er kjøpt inn for kr 25 000 med hensikt å låne ham bort til travskolen. 

 

Det er planlagt lisenskurs på våren i regi Sørlandets Travpark AS. Informasjon legges også ut på 

forbundets nettsider. 

 

Det er ønskelig at ponniansvarlig i klubbene skal involveres mer. Klubbene bør oppfordres til å la 

ponniansvarlig ha møterett på styremøtene. 

 

 

 

 

John Arne Degnes 

Forbundssekretær/referent 


